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ZÁPISNICA 

 zo zasadnutia Výboru mestskej časti Stred, konaného dňa 

13.01.2025 

 

Prítomní poslanci: Mgr. Richard Medal, Ing. Zuzana Bednárová, Ing. Richard Ščepko, 

Eva Struhárová 

Neprítomní poslanci: Ospravedlnení: Ing. Drahoslav Bočák, Mgr. Michal Moško 

Garant VMČ Stred: Soňa Čapáková 

Hostia: Zdeno Marousek,  Jiří Egg, Anna Hajašová, Patrik Žák, Pavel Trúchly 

 

Program: 

1. Otvorenie 
2. Vyjadrenie sa k návrhu harmonogramu zasadnutí VMČ Stred na rok 2025 
3. Odpovede na požiadavky občanov a poslancov z minulého obdobia  
4. Nové požiadavky občanov a poslancov 
5. Rôzne 
6. Záver 

 

 

1. Otvorenie 

p.Richard Medal , predsedu výboru MČ Stred, privítal všetkých prítomných. 
Oznámil, že poslanec p.Moško Michal a p.Bočák Drahoslav sa ospravedlnili. Následne 
po neskoršom príchode p.Ščepka Richarda o 16:09hod.,skonštatoval, že VMČ Stred 
v počte 4 poslancov je uznášania schopný. 
Následne prečítal body programu a vyzval prítomných poslancov k doplneniu bodu 
programu. Program rokovania bol schválený tak ako bol navrhnutý. 
 
H l a s o v a n i e : 
                       Za : 4 (Medal, Bednárová, Struhárová, Ščepko)  
                    Proti : 0  
            Zdržal sa :  0 
            Výsledok : program schválený 
 
 

2. Vyjadrenie sa k návrhu harmonogramu zasadnutí VMČ Stred na rok 2025 
Bol navrhnutý harmonogram zasadnutí pre rok 2025, následne p.Medal Richard dal 
hlasovať o návrhu. 

 
mesiac dátum čas od 

Január 13.1.2025 15:45 

Február 10.2.2025 15:45 

Marec 10.3.2025 15:45 

Apríl  14.4.2025 15:45 
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Máj 12.5.2025 15:45 

Jún 9.6.2025 15:45 

Júl 14.7.2025 15:45 

August     

September 8.9.2025 15:45 

Október 13.10.2025 15:45 

November 10.11.2025 15:45 

December 8.12.2025 15:45 

 
H l a s o v a n i e : 
                       Za : 4 (Medal, Bednárová, Struhárová, Ščepko)  
                    Proti : 0  
            Zdržal sa :  0 
            Výsledok : harmonogram zasadnutí schválený 
 
 

3. Odpovede na požiadavky občanov a poslancov z minulého obdobia 

ID 
Dátum 
VMČ/Komisie Požiadavka Odpoveď 

4221 9.12.2024 

Obyvatelia Slnečného námestia: 
žiadajú Útvar mobility o 
vypracovanie nového riešenia 
situácie na Slnečnom námestí so 
zapracovaním ich podnetov 
odkonzultovaným na výbore s 
p.Marčekovou a Múdrou.  

Nové vypracovanie s 
požadovanými zmenami bude 
predložené, zároveň sa nám 
však začínajú ozývať obyvatelia, 
ktorí boli spokojní s pôvodným 
prvým návrhom (bez 
jednosmerných ciest a s nižším 
počtom parkovacích miest). 

4222 9.12.2024 

Obyvatelia ulice Nad tehelňou: 
žiadajú útvar mobility o vyjadrenie 
a možnosti parkovania v tejto 
oblasti, ktoré si odkonzultovali na 
výbore. 

Prvotný návrh bol predložený na 
zasadnutí, po detailnejšom 
spracovaní bude možná 
následná konzultácia s okresným 
dopravným inšpektorátom.  

4223 9.12.2024 

Obyvateľ ulice Sama Chalúpku 
žiada o preverenie dlhodobého 
rozkopania chodníka na adrese 
ul.S.Chalúpku č.26 Trenčín. 

Útvar mobility vyzval realizátora 
rozkopávky na uvedenie 
chodníka do pôvodného stavu. 
Nakoľko realizátor rozkopávky na 
výzvu nereagoval, postúpil útvar 
mobility      tento problém na 
právny útvar mesta Trenčín, ktorý 
bude ďalej vo veci konať.  

4224 9.12.2024 

Obyvatelia Slnečného námestia, 
žiadajú o nahliadnutie a 
vysvetlenie štúdie o premávke 
smer Tesco a diaľnica. 

Overovacia štúdia „Križovatka 
pod Juhom s napojením na nový 
most“ je k nahliadnutiu na útvare 
mobility a na útvare investícií. 
Dokumentácia je v zmysle 
územného plánu mesta prístupná 
na webe mesta (ArcView Print 
Job). 
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4225 9.12.2024 

Obyvatelia Slnečného námestia : 
preverenie dopravnej situácie v 
časti OBI a smer Soblahov. 
či je možná realizácia 
samostatného pruhu smerom na 
Soblahov od kruhového objazdu. 

Na otázku bolo odpovedané 
priamo na zasadnutí. Nakoľko by 
takýmto riešením došlo k zásahu 
do ochranného pásma vodného 
zdroja tvoreného existujúcim 
oplotením, nie je možná 
realizácia bajpasu. 

4226 9.12.2024 

Obyvateľ ulice Veterná: žiadajú o 
termín a rekonštrukciu ulice, ktorá 
je už dlhodobo v rozpadnutom 
stave. 

Výmenu asfaltového povrchu na 
Veternej ulici bude možné 
zrealizovať, keď budú na ňu 
vyčlenené potrebné finančné 
prostriedky v mestskom rozpočte. 

4227 9.12.2024 

p.Ábel Miroslav : Žiada o info o 
oprave chodníka. 
Podnet k uvedeniu povrchovej 
časti chodníka do správneho stavu 
na parc.č.1916/1, k.ú. Trenčín. viď 
foto. Podané písomne dňa : 
19/04/2022, odpoveď na podnet zo 
dňa 26/08/2022 bola, že sa oprava 
uskutoční v roku 2023. 
Realizácia nebola. 

Oprava povrchu chodníka bude 
zrealizovaná v prvom štvrťroku 
2025. 

 

4. Nové požiadavky občanov a poslancov 

ID 
 Dátum 

VMČ/Komisie Požiadavka 

4240 

 

13.1.2025 

p.Egg Jiří : 
navrhol dať do ODA defibrilátor, kde sa sústreďujú 
návštevníci podujatí.  

4241 

 

13.1.2025 

p.Egg Jiří : 
pripomenul, že projekt na nám. Sv.Anny „A-Platz-polyfunčný 
dom“ je už vyššia stavba ako je v projekte a ako je doriešená 
doprava z tejto oblasti.                  

4242 

 

13.1.2025 

p.Egg Jiří : 
sa pýta, kde bude po novom zhromaždisko občanov v 
prípade evakuácie?                         

4243 

 

13.1.2025 

p.Egg Jiří : 
žiada doriešenie požiadavky na vybudovanie druhej verejnej 
toalety v meste.   

4244 

 

13.1.2025 

P. Medal Richard:     otázku/podnet - Prosím o preverenie 
schváleného projektu stavby “A-Platz” s platným územným 
plánom mesta Trenčín a so všetkými jeho platnými 
regulatívmi (osobitne výška nehnuteľnosti, riešenie 
parkovacích miest a ďalšie regulatívy, ktoré stavba podľa 
územného plánu musí rešpektovať)                                                  

4256 

 

13.1.2025 

p. Patrik Žák a p. Pavel Trúchly predložili žiadosť o obnovu 
schodov na ulici Partizánska. Vyjadrili sa, že schody sú 
majetkom Mesta Trenčín aj majetkom bytovky.  Preto žiadajú 
Mesto Trenčín o nacenenie / posúdenie obnovy schodov. 
Viac viď priložená žiadosť.  

4257 

 

13.1.2025 

p.Hajašová Anna upozornila na objekt / dom na 
ul.Legionárska, že je opustený a sú tam otvorené okná a 
podobne. Bude sa s objektom niečo robiť? 
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4259 
 

13.1.2025 
p.Egg Jiří : Kedy presne bude začatá prestavba autobusovej 
stanice? 

4260 
 

13.1.2025 
p.Egg Jiří : Žiada o upresnenie riešenia napojenie cyklotrasy 
od MHD na ulici Braneckého smer mesto? 

4261 

 

13.1.2025 

p.Egg Jiří : Žiada na základe ID 3938, 3978 a 4033  o 
prehodnotenie možnosti vytvorenia priechodu pre 
bezpečnosť chodcov ku Kauflandu na Inoveckej ulici. „Načo 
sa čaká?“ 

4262 
 

13.1.2025 
p.Egg Jiří : Ako má mesto od 1.1.2025 zabezpečené 
rozhodnutie EU o separovanom zbere textilu? 

4263 
 

13.1.2025 
p.Egg Jiří : V 8/2024 bol návrh na predaj budovy kultúrneho 
strediska Dlhé hony. Ako to dopadlo? 

4264 
 

13.1.2025 
p.Egg Jiří : Žiada o info o stave a využití bývalého hotela 
Laugaricio v centre mesta. 

4265 
 

13.1.2025 
p.Egg Jiří : Žiada a odporúča informovať obyvateľov o 
rozbore pitnej vody v novinách INFO aspoň každý štvrťrok.  

4277 

 

13.1.2025 

p.Egg Jiří : Nevyužité bicykle Mestskej polície - info z 9/2024 
- bol daný návrh na ich vyradenie. Aký je aktuálny stav? Boli 
odpredané v hodnote…? 

4278 

 

13.1.2025 

p.Egg Jiří: pýta sa na likvidáciu prebytočného materiálu v CO 
kryte na Inoveckej (po osobnej kontrole krytu) - aký je stav 
dnes? 

 
H l a s o v a n i e : 
                       Za : 4 (Medal, Bednárová, Struhárová, Ščepko)  
                    Proti : 0  
            Zdržal sa :  0 
            Výsledok :  bez pripomienok, schválené 
 
 

5. Rôzne 

p. Patrik Žák a p. Pavel Trúchly predložili žiadosť o obnovu schodov na ulici 

Partizánska. Vyjadrili sa, že schody sú majetkom Mesta Trenčín aj majetkom bytovky. 

Preto žiadajú Mesto Trenčín o nacenenie / posúdenie obnovy schodov. Viac viď 

priložená žiadosť.                                                                                                     

p.Hajašová Anna upozornila na objekt / dom na ul.Legionárska, že je opustený a sú 

tam otvorené okná a podobne. P.Ščepka odpovedal, že je vypracovaný projekt na 

polyfunkčný dom.                                                                                                         

p.Egg Jiří zhrnul svoje pripomienky : 

1. Kedy presne bude začatá prestavba autobusovej stanice? P. Medal pre 
upresnenie dodal, že rekonštrukcia autobusovej stanice nie je investičná akcia 
mesta Trenčín, ale súkromného investora. 

2. Žiada o upresniť riešenia napojenie cyklotrasy od MHD na ulici Braneckého smer 
mesto. 

3. Žiada na základe ID 3938, 3978 a 4033  o prehodnotenie možnosti vytvorenia 
priechodu pre bezpečnosť chodcov ku Kauflandu na Inoveckej ulici. „Načo sa 
čaká?“. 
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4. Ako má mesto od 1.1.2025 zabezpečené rozhodnutie EU o separovanom zbere 
textilu? Zapojil sa do otázky aj pán Žák, ktorý vysvetľoval, že mesto ma 
zabezpečené nádoby ale aj zberný dvor o čom sa dočítame na web stránke mesta 
v sekcii ODPADY viac.  

5. V 8/2024 bol návrh na predaj budovy kultúrneho strediska Dlhé hony. Ako to 
dopadlo? P. Medal odpovedal, že budova zostáva v majetku mesta a je tam 
naplánovaná investičná akcia - rekonštrukcia budovy.  

6. Žiada o info o stave a využití bývalého hotela Laugaricio v centre mesta. 
7. Žiada a odporúča informovať obyvateľov o rozbore pitnej vody v novinách INFO 

aspoň každý štvrťrok. 
8. Nevyužité bicykle Mestskej polície - info z 9/2024 - bol daný návrh na ich 

vyradenie. Aký je aktuálny stav? Boli odpredané v hodnote…?                         

9. Pýta sa na likvidáciu prebytočného materiálu v CO kryte na Inoveckej (po osobnej 

kontrole krytu) - aký je stav dnes? 

 

6. Záver 

Mgr. Medal poďakoval všetkým prítomným za účasť a ukončil zasadnutie Výboru 

mestskej časti Stred. Najbližšie zasadnutie sa bude konať 10.02.2025 pondelok o 15:45 

hodine v priestoroch MsÚ. 

 

Začiatok VMČ: 15:50 hod. 

Ukončenie VMČ: 16:50 hod. 

 

Zapísala: Soňa Čapáková 

v Trenčíne dňa 17.01.2025 

 

 

 

 

 

                                                                                      Mgr. Richard Medal 

Predseda VMČ Stred 


